
Heep Yunn School 協恩中學 
Health Declaration Form 健康申報表 

Names of Attendees 參加者姓名  Student 學生:  

Parent (1) 家長(1):  Parent (2) 家長(2):  
(Same as shown in HKID card與香港身份證相同) 

We declare that all the information given below is true and correct to the best of my knowledge: 
我們聲明以下所有申報的資料均為屬實 : 

  YES是 NO否 

(a) We do not have any symptoms of COVID-19, such as a fever (body temperature at 38oC or above), symptoms of acute 
respiratory tract infection, or sudden loss of sense of taste or smell, etc. 
我們沒有任何冠狀病毒病的病徵:例如發燒(體溫達攝氏 38度或以上)、急性呼吸道感染徵狀、突然喪失味覺或嗅覺等。 

□ □ 

(b) We are not undergoing mandatory quarantine (including Stay Home Safe Scheme or home isolation) today, i.e. the day of 
the interview. 
今天(即面試當日)，我們不是正在接受政府指定的強制檢疫(包括「居安抗疫計劃」及家居隔離)。 

□ □ 

(c) We have done the COVID-19 rapid antigen test (RAT) today, i.e. the day of the interview, and the results of our RATs today 
were all negative. 
我們今天(即面試當日)巳完成冠狀病毒病快速抗原測試，而快速抗原測試結果均為陰性。 

□ □ 

 
We have the following special condition我們有以下特殊情況 : 
□ We have not received the compulsory testing result under Compulsory Testing Notice before the interview but our RAT results and those of my 

household member(s) today were negative. 
我們或同住家人因應政府公告而需接受強制檢測，惟在面試前仍未取得有關檢測結果，但我們和同住家人今天的快速抗原測試結果均為陰

性。 

  
Parent’s Signature 

家長簽署:  

  Date 日期 :  
 

Note :  Parents or students indicating “NO” in any of the statements above may NOT enter the school. 
注意事項 : 如家長或學生在上述任何聲明剔選「否」，將不可進入校園範圍。 
 


